
Zápis č. 6/2002 ze zasedání Akademického senátu FIT VUT 
konaného dne 9.4.2002 
Zasedání se konalo ve 13.00 hod. v zasedací místnosti FIT. 

Přítomni: Zendulka, Lampa, Zemčík, Peringer, Janoušek, Křena, Kunovský, Meduna, 
Švec, Tupec, Vráblík, Chromčák, Cvrček 

Hosté: Prof. Ing. Tomáš Hruška, CSc.   děkan FIT, Ing. Zdeněk Bouša   proděkan pro 
výstavbu a rozvoj, pověřený tajemník FIT 

Zasedání řídil doc. Zendulka, předseda AS FIT. 

Program: 

1. Schválení programu jednání 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

3. Projednání rozpočtu FIT pro rok 2002 

4. Informace z KR a KD 

5. Informace z AS VUT, RVŠ 

6. Různé 

7. Stanovení termínu příštího zasedání 

Průběh zasedání: 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Program jednání byl schválen. 

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 5/2002 zasedání AS FIT konaného dne 12.3.2002 nebyly žádné připomínky. 

Ad 3) Projednání rozpočtu FIT pro rok 2002 

Proděkan a tajemník Ing. Z. Bouša podal informace o předloženém návrhu rozpočtu. 
Návrh obdrželi členové AS elektronicky předem. Na základě požadavku ekonomické 
komise byla předložena tabulka rozpočtu mezd, funkčních příplatků, byly doplněny 
jmenovité akce proděkana v rozpočtu správy areálu (SAB) a vyčleněna částka na 
propagaci fakulty studenty. 

Ing. Lampa přednesl stanovisko ekonomické komise. Ekonomická komise nemá k návrhu 
rozpočtu po doplnění zásadní připomínky. 

V rozpravě byly diskutovány následující otázky: 



 Ing. Lampa vyslovil názor, že podle předloženého rozpočtu by díky rozdělení 
neinvestičních prostředků souvisejících s informačními technologiemi do tří 
položek (opravy výpočetní techniky, údržba a provoz sítě FIT + upgrade SW 
a informační systém FIT) nebylo možné zabezpečit provoz a rozvoj výpočetní 
techniky. Požádal o sloučení těchto tří položek. Členové AS v diskusi tento návrh 
podpořili a doporučili Ing. Boušovi provést v případě potřeby pro účely evidence 
interní rozčlenění. 

 Doc. Meduna požádal o vysvětlení obsahu a ceny položky orientační systém FIT 
v rozpočtu SAB. Ing. Bouša vysvětlil, že se jedná o orientační tabule a zdůvodnil 
navrženou částku na pořízení. Po tomto vysvětlení nebylo k této položce námitek. 

 P. Tupec vznesl dotaz, jak bude naloženo s předpokládaným vyšším rozdílem 
mezi příjmy a výdaji na přijímací řízení díky vyššímu stavu přihlášených studentů 
oproti stavu v předloženém návrhu rozpočtu. AS doporučil použít tuto částku na 
posílení položky informačních technologií FIT. 

 Ing. Peringerovi byl zodpovězen dotaz na počet a činnost pracovníků správy 
areálu a děkanátu FIT. Dále byla zdůvodněna cena návrhu a vytvoření insignií 
a zodpovězeny otázky související s dílnou pro potřeby FIT a jejím vybavením. 

 Na dotaz Ing. Lampy, jak se použijí prostředky plánované a nevyčerpané na mzdy, 
bylo dohodnuto, že budou vyčerpány v odměnách. 

 Doc. Zemčík upozornil, že pro příští roky bude třeba posílit příspěvky na 
zahraniční cesty učitelů. V této souvislosti požádal Doc. Zendulka pana děkana 
o definování pravidel pro přidělování příspěvků na zahraniční cesty. 

Hlasování 1 

Hlasovalo 13 členů AS FIT, 13 hlasů pro 

Usnesení 1 

AS FIT schvaluji předložený rozpočet FIT po těchto úpravách: 

 položky  opravy výpočetní techniky ,  údržba a provoz sítě FIT + upgrade 
SW  a  informační systém FIT  v rozdělení neinvestičních prostředků budou 
sloučeny do jedné s názvem  informační technologie FIT , 

 název položky  nákup DKP ostatní  v rozdělení neinvestičních prostředků se 
změní na  nákup a opravy DKP ostatní  a bude zahrnovat i výdaje na opravy. 

Předpokládaný vyšší rozdíl mezi příjmy a výdaji na přijímací řízení díky vyššímu stavu 
přihlášených studentů oproti stavu v předloženém návrhu rozpočtu bude použit na 
posílení položky  informační technologie FIT . 

Ad 4) Informace z KR a KD 

Informace jsou k dispozici v zápisech a na WWW stránkách školy a fakulty. 

Ad 5) Informace z AS VUT, příp. RVŠ 



Podle sdělení J. Švece byla na zasedání AS VUT předložena vize o rozšíření areálu 
Božetěchova. Další informace jsou k dispozici v zápisech na WWW stránkách školy. 

Ad 6) Různé 

 Prof. Hruška podal informace o projednání návrhu dlouhodobého záměru FIT 
s Prof. Ondráčkem. Na základě jeho doporučení bude záměr připravený za vedení 
Prof. Češkou upraven. Návrh dostanou po úpravě k dispozici členové AS, bude 
projednán na VR FIT 15.5.2002 a projednán, případně schválen na následném 
zasedání AS FIT. 

 Byl diskutován způsob kontroly čerpání finančních prostředků FIT. Bylo 
dohodnuto, že kromě informací, které bude poskytovat tajemník na rozšířeném 
kolegiu děkana, bude v září akademickému senátu předložena informace o čerpání 
a naplňování rozpočtu. 

 Předseda legislativní komise AS FIT Doc. Ing. Jiří Kunovský, CSc. byl pověřen 
přípravou změn stávajících předpisů FIT (statut, jednací řád, disciplinární řád, 
jednací řád AS) tak, aby mohly být změny projednány v AS do prázdnin. 

Ad 7) Stanovení termínu příštího zasedání 

Příští zasedání AS FIT bude v úterý 21. května 2002 ve 13 hod. v zasedací místnosti FIT. 
Předpokládá se projednání a případné schválení dlouhodobého záměru FIT a směrnic 
doplňujících studijní, zkušební a stipendijní řád VUT. 

Zapsala: E. Kapplerová 

Doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., předseda AS FIT v.r. 

Stanislav Chromčák, místopředseda AS FIT v.r. 

 


